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Amérique latine, Boléros, chachas, son, guajiras, valses…
Cette musique, Alejandra Santander l’a dans la peau. Elle la chante depuis toujours et elle sait lui rendre son caractère inimitable d’authenticité.

À l’opposé des musiques bruyantes et électroniques, Retro Latino Trio c’est la douceur , la volupté et les rythmes des boléros, valses, tangos et sons cubains.

C’est un répertoire varié de chansons d’Amérique latine accompagnées à 2 guitares, par Malhory Maret et Didier Boyat  

Latin America, boleros, chacha, sounds, guajîras, tangos and waltz.
 
This is the music Alejandra Santander has under her skin. It’s the music she has always sung and she knows how to give it its authentic inimitable character, make it real and come alive.

Unlike the noisy and electronic type of music, RETRO LATINO is the sweetness, sensuality and rhythm of boleros, waltzes, tangos and Cuban sounds.
This is a varied repertoire of songs from Latin America  accompanied by Malho Marais and Didier Boyat at the guitars
Contact :

contact@suenoenlafabrica.com
tel (+33) 474 25 07 99

